
Økonomi
Laget si økonomiske side har i året 2014 vore solid slik som det

forrige året.Budsjettmessig såg vi for oss at vi helst skulle koma ut

med eit underskot dette året og tæra litt på oppsparte midlar. Men

Lindås pensj onistlag er eit aktivt lag med medlemmer som stiller

opp for å skaffe intekter. Aktivitetsdagen den lO. mai i Lindås

senter gav oss langt større overskot enn forventa. Om året som

gjekk gav oss økonomisk vinst fekk vi likevel ytt medlemmane

tilboda vi planla] ulemiddagen var godt subsidiert, vi tok den

største delen av bussleiga på fleire av turane og laget tek kostnader

med betre mattilbod på medlemsmøte som før gav oss inntekter.

Målet vårt er å støtte opp og subsidiera tiltak som passar for alle

medlemmer si deltaking og stimulera til aktivitet.
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